
 

 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Skole: Tirsdalens Skole 

Mødested: Kantinen 

Tilstede: Astrid Ørbæk, Mette Daugbjerg Møller, Niels Søndergaard, Anders Kornbek, Johan Trane Poulsen, 
Mette, Louise Andersen, Rikke Stage, Louise Timm & René Jakobsen 

Afbud: Jakob Vendelbo, Peter Larsen, Sander Poulsen 
 

Mødedato:   

1. 10-03-2025 kl. 17.00-19.00. 

Dagsorden: 

1. Et blik fra praksis: Oplæg fra Anja Salling angående ”dygtige elever”. Kl. 17.00-17.30 
Lærer Anja Salling fortæller om skolens arbejde med ’Dygtige elever’ – Fra aktørforløb til nu… 
Anja gennemgår: 
- Normalfordelingskurven for intelligens. 
- Klassiske kendetegn og karakteristika ved høj begavelse. 
- Kort gennemgang af forløb på Tirsdalens Skole: 

o Udvikling af brætspil for 7. klasse. 
o Matematik på meget højt niveau for 7. og 8. klasse. 
o Randersmesterskaberne i matematik. 
o Georg Mohr konkurrence – gymnasieskolernes matematikkonkurrence. 
o DM i fagene – vi havde deltagere med både i de indledende runder og i finalen. 
o Forårsprojekt – 7. og 9. klasse løser matematiske opgaver sammen. 
o Hjernen og hjertet – et screeningsværktøj for høj begavelse. 

- ABC-modellens force. 
 

2. Generel orientering: Kl. 17.30-18.00. 
- Personale. 

o 7. årg: Konfirmationerne fylder meget. 
o 8. årg: Har været på introforløb og de første klasser er i gang med praktik. Herefter 

projekt. 
o 9. årg: Eksamen fylder allerede. 
o 10. årg: Skolerejse i næste uge. 
o SPE:  

- Skolebestyrelsens formand.  
o Møde med Sydbyens skoleleder i forbindelse med høringssvar omkring processen med 

kapacitetsudfordringer. 
- Skolens ledelse.  

o Kapacitet og høringssvar 



 

 

o Der arbejdes med at få overblik over ressourcer m.m. i fht næste skoleår herunder 
elevtal, nye tiltag (fx Juniormesterlære), antallet af elever som skal i Tirsdalens 
specialrække. En del af disse forhold er ikke afklaret og afklares først i løbet af foråret. 

o Censorfordeling er afviklet – og prøvedagene er planlagt. Ca. 90 prøvedage på skolen 
og herudover censorater. 

o Vi har haft uanmeldt besøg af Arbejdstilsynet, hvor der var fokus på psykisk 
arbejdsmiljø. De havde møder med skolens ledelse, med TR og AMR og konklusionen 
var at Arbejdstilsynet vurderede at arbejdsmiljø lovgivning bliver overholdt. 

o Fodboldtrøje Fredag blev afviklet i fredags. En rigtig dejlig dag. 
- Elever. 

o Elevrådet har afholdt deres årsmøde i kantinen. 
 

3. Skoleudviklingssamtale og deraf drøftelse af markører. Kl. 18.00-18.30  
Status siden sidst: Vi har haft pædagogisk workshop, hvor elevrådsformand og to UMR holdt oplæg 
for alle skolens lærere og pædagoger. De fremlagde deres pointer i fht spørgsmålet: Hvad er 
kvalitet i undervisningen? I workshoppen skulle personalet på skift påtage sig et særligt perspektiv 
(data, elever, pædagogisk værtskab) og gøre sig forsøg på udarbejde kvalitetsmarkører og lokale 
tegn på kvalitet. Efterfølgende har vi forsøgt at tilpasse prototypen med de fire fælleskommunale 
pejlemærker med personalets væsentligste pointer. Vi har udarbejdet fire markører og lokale tegn. 
Vi gennemgår udkastet til kvalitetsmarkører og tegn. Bestyrelsen bakker op om de foreløbige 
formuleringer og arbejde. 
 

4. Kapacitet i sydbyen. Høring og proces. Fælles høringssvar med KRi/SØN? Kl. 18.30-19.00 
Bestyrelsen: Kort oprids af de forskellige scenarier, der er bragt i spil i forbindelse med 
kapacitetsprocessen. De tre skoleledere og bestyrelsesformænd i Sydbyen har været samlet og 
drøftet scenarierne. Der er enighed om et fælles høringssvar, som der arbejdes videre med.  
 

5. Evt. Lukket møde.  
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